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raadsinformatiebrief

van : Burgemeester en wethouders

portefeuillehouder : R. Palmen

aan : De leden van de gemeenteraad

datum : 24/11/2020

status : Actieve informatie

openbaar : Ja, maar op deze informatie rust een embargo tot 1 december. Het college heeft deze 
informatie eind vorige week gekregen en hecht er aan deze informatie met u te delen. 

Onderwerp
Omroep Horst aan de Maas.
  
Aanleiding
De raad van toezicht van Omroep Horst aan de Maas heeft ons eind vorige week laten weten dat zij geen 
mogelijkheden zien om het businessplan van 2019 te realiseren. Zij zagen zich gesteld voor de afweging om de 
organisatie om te bouwen naar een vrijwilligersorganisatie of helemaal te stoppen met Omroep Horst aan de 
Maas. In deze RIB informeren wij u over de aanleiding bij de omroep om tot dit besluit te komen en over hoe het 
vervolg er uit zou kunnen zien. 

Inhoud
De raad van toezicht heeft ons geïnformeerd over de onmogelijkheden om het businessplan van 2019 waar te 
maken. Zij noemen daarvoor als belangrijkste redenen: 

- Omzetniveau dat als vertrekpunt was gebuikt, ligt in de praktijk substantieel lager.
- Het businessplan is te veel geënt op “situatie Venlo”: de advertentiemarkt in Horst aan de Maas is 

kleiner, er zijn minder grote bedrijven die de exposure via de lokale omroep nodig hebben en er zijn 
minder events. 

- Er is te weinig acquisitiekracht en het aantrekken van nieuwe krachten is niet gelukt.
- Door corona zakten de advertentie-inkomsten drastisch in.
- De financiële situatie. 

Daarnaast heeft de directeur de raad van toezicht laten weten dat hij zich per 1 januari 2021 volledig gaat richten 
op zijn werk als directeur van Omroep Venlo. Hij ziet geen ruimte en gelegenheid meer om de werkzaamheden 
te combineren en geeft aan dat 8 uur per week structureel te weinig is om met de omroep het businessplan te 
kunnen realiseren. 

Deze ontwikkelingen maken dus dat de raad van toezicht geen perspectief meer ziet voor een omroep conform 
het businessplan van 2019. Stoppen of omschakelen naar een vrijwilligersorganisatie zijn de opties die de raad 
van toezicht voor de omroep ziet. De raad van toezicht opteert voor een vrijwilligersorganisatie.
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Hierover hebben wij eind vorige week met de raad van toezicht een open gedachtewisseling gehad. Wij hebben 
vanuit het college aangegeven dat er geen ruimte is om van gemeentewege structureel extra in de omroep te 
investeren ten behoeve van de realisatie van het businessplan. Daarnaast zien de gemeente en de raad van 
toezicht een steeds verder versnipperd medialandschap in Horst aan de Maas. Wij denken dat er 
synergievoordelen te behalen zijn door samenwerking. We willen de mogelijkheden om de kwaliteit van de 
lokale journalistiek op het peil van het businessplan te brengen door die samenwerking gaan verkennen. 

Tegelijkertijd voelen we mee met de verantwoordelijkheid die de omroep heeft voor haar personeel. Om die 
redenen hebben wij aangegeven dat we maximaal euro 50.000,- beschikbaar willen stellen aan de omroep. 
Ongeveer de helft daarvan (gelijk aan de subsidie voor de vroegere omroep Reindonk) voor het draaien van een 
vrijwilligersomroep. De andere helft voor het omvormen van de professionele organisatie naar een 
vrijwilligersorganisatie (transitie). Deze vrijwilligersorganisatie zal volgens planning haar intrek gaan nemen in ’t 
Gasthoes. 

Daarnaast willen we de komende tijd vanuit de gemeente een verkenning starten in het medialandschap in Horst 
aan de Maas. Die verkenning is erop gericht om samenwerkingsmogelijkheden tussen de bestaande media te 
zoeken, om te onderzoeken of er synergievoordelen te behalen zijn, om de herkenbaarheid voor inwoners te 
vergroten en met minder partijen maar met meer succes advertentie-inkomsten te kunnen genereren. Wij zien 
het als onze taak die verkenning te starten; de partijen zijn zelf aan zet om daarin mee te doen/positie in te 
nemen. Het andere deel van het voor de omroep gereserveerde budget zal hieraan besteed worden en aan de 
(alsdan) mogelijk noodzakelijke investeringen hiervoor. 

Voor het college is helder dat het gereserveerde bedrag voor de omroep bedoeld was om de in het businessplan 
vastgelegde kwaliteit te verkrijgen. Als die kwaliteit niet verkregen wordt, zal de bijdrage van gemeentewege 
navenant zijn met het nu begrote structurele budget als maximum. 

Vervolg
We hadden met elkaar afgesproken dat de omroep de gemeenteraad periodiek zou uitnodigen om bij te praten 
over de stand van zaken. In het laatste overleg tussen gemeente en de directeur zochten we naar een moment 
vooraan in het nieuwe jaar. Dat komt nu in een wat ander daglicht te staan. Het lijkt ons daarom goed om op 
kortere termijn een digitale call tussen gemeenteraad, raad van toezicht en college te beleggen. We kunnen ons 
voorstellen dat de gemeenteraad meer informatie van de raad van toezicht wenst en met het college van 
gedachten wil wisselen over het perspectief. In overleg met de griffie en via het presidium zoeken wij daarvoor 
een geschikt moment. 


